

DEWAN PERNIAGAAN DAN PERINDUSTRIAN CINA KUALA LUMPUR DAN SELANGOR (140. 190 SELANGOR) 古隆坡暨雪蘭莪中華總商會 THE CHINESE CHAMBER OF COMMERCE & INDUSTRY OF KUALA LUMPUR & SELANGOR



编 号: INF(SC)22/17/02

月 期:2017年8月2日

敬 致:全体会员 副 本 致:全体董事

诚邀出席"领先企业家加速平台"市场之上市条例讲座 (24-8-2017)

顷接马来西亚中华总商会来函告知,该商会金融与资本市场组将于 **2017** 年 **8** 月 **24** 日 (星期四),下午 **2** 时至下午 **5** 时 **30** 分假中总研讨室(6th Floor, Wisma Chinese Chamber, Kuala Lumpur)举办"领先企业家加速平台"市场之上市条例讲座。

马来西亚股票交易所(Bursa Malaysia Berhad)已推出"领先企业家加速平台"(LEAP)市场之上市条例,主要供中小企业(SMEs)在资金市场筹措资金及提升能见度,将辅助马股主要交易板及创业板市场,以解决中小型企业所面对的融资空隙。它也将加强现有中小型企业的融资生态系统,及解决这些中小型企业过度依赖金融机构为它们进入资金市场的情况。

此讲座特别为有意上市的公司设计,专注于上市要求,特邀请了 5 位来自各企业领域的主讲人,从不同角度分享有关"领先企业家加速平台"市场之上市条例。讲座是以英文为媒介语。

参加此讲座的本会会员,报名费为每人 RM 50; 非会员报名费为每人 RM 200。兹附上讲座会报名表格,和暂定节目表供参阅。敬请诸位会员商家踊跃出席。

有关询问,请联络中总秘书处何蕙晴小姐或崔文静小姐,电话: 03-4260 3090 / 3091 或电邮: fincap@acccim.org.my。

谨此函达,谢谢。

总执行秘书 何来芳 谨启

何素芳



DEWAN PERNIAGAAN
DAN PERINDUSTRIAN CINA
KUALA LUMPUR DAN SELANGOR (No. 190 SELANGOR)
古隆坡暨雪蘭莪中華總商會
THE CHINESE CHAMBER OF COMMERCE &
INDUSTRY OF KUALA LUMPUR & SELANGOR



Ref No : INF(SC)22/17/02
Date : 2nd August 2017
To : All Members

C.C. : All Council Members

Invitation to Attend the Seminar on Listing Requirements for the Leading Entrepreneur Accelerator Platform ("LEAP") Market (24-8-2017)

As informed by the Associated Chinese Chambers of Commerce & Industry of Malaysia (ACCCIM), the ACCCIM Finance and Capital Market Committee is organising a Seminar on Listing Requirements for Leading Entrepreneur Accelerator Platform (LEAP) Market on **24**th **August 2017 (Thursday)**, from **2.00 p.m. to 5.30 p.m.** at **ACCCIM Seminar Room** (6th Floor, Wisma Chinese Chamber, Kuala Lumpur).

Bursa Malaysia Berhad has issued the new Listing Requirements for the Leading Entrepreneur Accelerator Platform (LEAP) Market aimed to provide small and medium-sized enterprises (SMEs) with fund raising access and visibility through the capital market. The LEAP Market complements both the Main Market and ACE Market by addressing the funding gap faced by the SMEs. It also enhances the existing SME funding eco-system and address the over-dependency of these SMEs on financial institutions by providing them access to the capital market.

This seminar is specially designed for company that has intention to go listing, focusing on the listing requirements. Five (5) speakers from different business areas are invited to share different perspectives of the listing requirements for LEAP Market. The seminar will be conducted in **English**.

Registration fee for members is RM 50 per person; for non-member is RM 200 per person. We are pleased to enclose the Registration Form and Tentative Programme for your reference.

Meanwhile, should you require more information, please contact Ms. Hoo Hui Ching or Ms. Ivy Chooi of the ACCCIM Secretariat at Tel: 03-4260 3090 / 3091 or Fax: 03-4260 3080 or Email: fincap@acccim.org.my.

Thank you.

Yours faithfully,

HO SOO FONG Executive Director